

《单词百科:freelancers是什么意思?freelancers怎么发音?freelancers的解释和用法》

英语单词freelancers是什么意思?freelancers怎么读?freelancers怎么发音?简答网为您整理了freelancers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



freelancers怎么读

freelancers的读音:[f'ri:l :ns z]

freelancers的意思

1、n.自由作家，自由记者(freelancer的名词复数)；

freelancers的双语例句

1、I would recommend that you give for more written agreements with your freelancers.

我建议你应和自由职业者正式的书面协议.

2、A co-working facility is an open office environment shared by multiple freelancers and companies.

联合办公区是由不同的自由职业人和公司共同分享的一种开放的办公环境.

3、Self-assuredness is also crucial for one activity that freelancers absolutely must engage in: self-promotion.

自信 也是自由职业者必须要碰到的一项工作 —— 自我 推销当中很关键的一点.

4、You don't want you freelancers to lay claim to your rights, do you ?

你可不愿意让自由职业者拥有你的版权 吧 .

5、More people are telecommuting. More people are working as freelancers or consultants.

更多的人开始远程办公, 更多的人开始成为自由职业者或者顾问.

6、We is replacing all our salaried staff with freelancers.

我们正在将所有领薪金职员换成自由职业者.

7、Do you have a written contract with your freelancers?

你和自由职业者有书面协议 吗 ?

8、No , I hired freelancers to develop the software.

我雇佣自由职业者来编写的.

9、I always pay my freelancers.

我总是付出我的自由职业者.

10、Nowadays, many college graduates choose to be freelancers.

现在许多大学毕业生成为了自由职业者.

11、A lot of proof-reading is put out to freelancers.

校对工作有很多是请外人做的.

12、Are you ready for more and more of your business to come from other freelancers?

你为越来越多来自其他自由职业者的业务作好准备了 么 ?

13、Consequently , however, freelancers must be able to tolerate isolation.

不过, 自由职业者必须能忍受孤独.

14、Freelancers wrote the manual.

自由职业者.

15、Consequently, freelancers have produced some of the best and most intimate documentary films of recent years.

因此, 他们制作了最近几年来最好的,最深刻的一些电视记录片.

以上是简答网为您整理的freelancers怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

查

看更

多关于fr

eelancers的用法

、freelancers的释义、freelancers

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/freelancers>